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Obec Bouzov

Bouzov 2, 783 25 Bouzov
tel.č.: 585 346 207 | e-mail: podatelna@obec-bouzov.cz

Z Á P I S
7. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov

konané dne 12. 12. 2019 v Obřadní síni OÚ Bouzov od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 13
Omluveni: 2
Neomluveni: 0
Předsedající: Ing. Zdeněk Foltýn
Zapisovatel*: Petra Knápková
Ověřovatelé zápisu: Ing. Vít Foltas, Ing. Hana Kolavíková

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Schůzi zastupitelstva obce zahájil a po celou dobu řídil starosta Ing. Zdeněk Foltýn. Přivítal přítomné členy
zastupitelstva a přítomné občany. Podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina všech členů
zastupitelstva obce a zastupitelstvo je schopno se usnášet dle §92 odst. 3 zák. č. 128/2000 Sb.,o obcích (obecní
zřízení). Zápis z minulého 6. zasedání zastupitelstva byl vyložen na jednacím stole s tím, že pokud k někomu
nejsou připomínky, je považován za schválený. Bylo přistoupeno k volbě ověřovatelů zápisu, kdy byl navržen
pan Ing. Vít Foltas a paní Ing. Hana Kolavíková, do návrhové komise byly navrženi pan MUDr. Jaroslav Čampiš,
pan Mgr. Dušan Tejkal a pan Stanislav Malínek, jako zapisovatelka paní Petra Knápková. Dále byl odsouhlasen
navržený program jednání.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje a) jako zapisovatelku paní Petru Knápkovou

b) ověřovatele zápisu pana Ing. Víta Foltase a paní Ing. Hanu Kolavíkovou

c) návrhovou komisi ve složení pan MUDr. Jaroslav Čampiš, pan Mgr. Dušan Tejkal a pan Stanislav
Malínek.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/7Z/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje následující program 7. zasedání zastupitelstva:

1. Zahájení

2. Kontrola usnesení

3. Zpráva o činnosti Rady obce

4. Rozpočtové změny
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5. Rozpočtové provizorium

6. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o poskytnutí příspěvku na zajištění dopravní obslužnosti

7. Darovací smlouva - protipovodňové opatření

8. Obecní majetek

9. Dotace 2020

10. OZV obce Bouzov č. 1/2019 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy,
třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů

11. OZV obce Bouzov č. 2/2019 o  místním poplatku ze psů

12. OZV obce Bouzov č. 3/2019 o místním poplatku z pobytu

13. OZV obce Bouzov č. 4/2019 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství

14. Různé

15. Závěr

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/7Z/2019 bylo schváleno.

2. Kontrola usnesení

Starosta obce Ing. Zdeněk Foltýn přečetl usnesení ze 6. zasedání ZO Bouzov konaného dne 25.09.2019.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Zpráva o činnosti Rady obce

Místostarosta obce Mgr. Dušan Tejkal seznámil přítomné s nejdůležitejšími body z jednání Rady obce, kdy
Rada se od posledního zastupitelstva sešla celkem 5x a projednávala jak majetkoprávní, tak i finanční
záležitosti. Mimo jiné schválila rozpočtová opatření č. 10, 11, 12, 13, 14, schválila výsledek výběrového řízení
na opravu vodovodu Olešnice, kdy zvítězil pan Emil Kvapil s částkou 1.041.058,-Kč, schválila Smlouvu
o zajištění činnosti jednotky požární ochrany obce v souvislosti s připojením elektrické požární signalizace
na pult centralizované ochrany, schválila žádost SDH Bouzov - kolektiv mladých hasičů o poskytnutí finančního
daru ve výši 3.000,-Kč na pokrytí nákladu spojených s organizací 1. ročníku branného závodu za válečné
veterány, schválila dodatek č. 6 ke smlouvě o ukládání odpadu se spol. EKO-UNIMED, Příkazní smlouvu
se spol. Timoris na zajištění přípravy a kompletní administrace podání žádosti o dotaci vztahující se k projektu
Obec Bouzov -  vytvoření odpočinkového místa na lesním pozemku, schválila Smlouvu o zimní údržbě obecních
komunikací s ÚSOVSKO AGRO,  schválila zvýšení nájemného v obecních bytech, neschválila žádost spol. IV-
Nakladatelství o příspěvek na tvorbu dětských omalovánek s tématem první pomoci a jiné.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí
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Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Rozpočtové změny

Výraznou položkou ve výdajích je spolkový dům Jeřmaň, kde byly již započaty stavební práce a byla podána
žádost o proplacení dílčí faktury na ministerstvo pro místní rozvoj.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje rozpočtové změny dle přílohy.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/7Z/2019 bylo schváleno.

5. Rozpočtové provizorium

Vzhledem k tomu, že před 1.1.2020 nebude schválen rozpočet na rok 2020, jak ukládá zákon č. 250/2000 Sb.,
§ 13, je třeba schválit rozpočtové provizorium do doby schválení rozpočtu. Zastupitelstvo obce Bouzov
stanovuje obecná pravidla rozpočtového provizoria a to tak, aby bylo zajištěno plynulé hospodaření obce.

Pravidla rozpočtového provizoria:

- rozpočtové provizorium se stanoví ve výši schváleného rozpočtu předchozího roku a závazným ukazatelem
jsou paragrafy platné rozpočtové skladby,

- rozpočtové provizorium platí do doby schválení rozpočtu,

- hospodárnost a efektivní vynakládání rozpočtových prostředků,

- během platnosti rozpočtového provizoria budou hrazeny nejnutnější výdaje zabezupečující provoz obecního
úřadu, výdaje na již započaté investiční a smluvně podložené akce z minulého roku, hradí se závazky z roku
2018,

- přednostně poskytuje příspěvek vlastní příspěvkého organizaci,

- během platnosti provizoria je možno uhradit i výdaje na mimořádné havarijní situace.

Rozpočtové provizorium platí až do doby přijetí a schválení řádného rozpočtu na rok 2020.  Rozpočtové příjmy
a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stávají příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje rozpočtové provizorium na rok 2020 dle pravidel rozpočtového
provizoria.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/7Z/2019 bylo schváleno.

6. Dodatek č. 2 ke Smlouvě o poskytnutí příspěvku na zajištění dopravní obslužnosti

Starosta obce sdělil, že se jedná o smlouvu mezi obcí Bouzov a Olomouckým krajem o poskytnutí příspěvku
na zajištění dopravní obslužnosti. Jde o navýšení tohoto příspěvku na jednoho občana ke stavu 1.1.2019
na 150,-Kč. I přes tento nárůst jde stále o rozumnou částku ve srovnání s tím, co jsme platili v době, než byl
zaveden tento solidární systém na počet obyvatel.



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 4 / 10

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o poskytnutí příspěvku na zajištění 
dopravní obslužnosti Olomouckým krajem, uzavřený mezi obcí Bouzov a KIDSOK Olomouckého kraje.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/7Z/2019 bylo schváleno.

7. Darovací smlouva - protipovodňové opatření

Starosta obce Ing. Foltýn informoval zastupitelstvo, že jde o smlouvu mezi obcí Bouzov a Městem Loštice. Tato
záležitost se týká projektu "Protipovodňová opatření obcí v povodí Třebůvky", který jsme zajišťovali v minulých
letech a podílelo se na něm město Loštice, obce Bouzov a obec Moravičany. Skončila udržitelnost projektu
a majetek bude převeden na naši obec touto darovací smlouvou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje darovací smlouvu mezi Obcí Bouzov, Bouzov 2, 783 25 Bouzov, IČ
0029819 a Městem Loštice, nám. Míru 1, 789 83 Loštice, IČ 00302945 na bezdrátový rozhlas
BOUZOV pořízený z projektu č. 16026398 s názvem "Protipovodňová opatření obcí povodí Třebůvky".

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/7Z/2019 bylo schváleno.

8. Obecní majetek

Žádost o prodej pozemku parc.č. 655/55 o výměře cca 569m2 a dalších částí parcel parc. č. 655/51, 655/52
nebo 655/42 a 725/1 do celkové velikosti 2000 m2 v k.ú. Bouzov. Žadatel *** má zájem o koupi těchto pozemků
z důvodu výstavby rodinného domu a vysazení ovocného sadu. Pozemková komise nedoporučuje prodej.
Starosta obce konstatoval, že v územním plánu je pozemek 655/55 určen k výstavbě, ale je třeba zakreslit
studii a do budoucna by se dala vyčlenit část pozemku určená k vybudování komunikace a k budoucí výstavbě
více rodinných domů.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov neschvaluje záměr prodat pozemek parc.č. 655/55 o výměře 569 m2 a další
části pozemků parc.č. 655/51, 655/52 nebo části pozemků parc.č. 655/42 a 725/1, vše v k.ú. Bouzov.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6a/7Z/2019 bylo schváleno.

Prodej části pozemku parc.č. st. 7 v k.ú. Bouzov žadatelům panu *** a panu ***.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej části pozemku parc. č. st. 7 o výměře 278 m2 v k.ú. Bouzov
dle geometrického plánu panu *** a ***, za cenu 100,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6b/7Z/2019 bylo schváleno.

Prodej části pozemku parc.č. 78/2 o výměře 152 m2 v k.ú. Bezděkov nad Třebůvkou. Pozemková komise
doporučuje prodej.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej části pozemku parc.č. 78/2 o výměře 152 m2 v k.ú. Bezděkov
nad Třebůvkou dle geometrického plánu, manželům ***, za cenu 100,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6c/7Z/2019 bylo schváleno.

Záměr prodat pozemek parc.č. 78/2 o výměře cca 730m2 v k.ú. Bezděkov nad Třebůvkou. Žadatelkou je paní
***, která chce koupit část pozemku z důvodu přístupu ke své chatě. Pozemková komise doporučuje prodat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem části pozemku parc. č. 78/2 o výměře cca 730 m2

v k.ú. Bezděkov nad Třebůvkou, paní ***, za cenu 150,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6d/7Z/2019 bylo schváleno.

O prodej části pozemku parc.č. 78/2 v k.ú. Bezděkov nad Třebůvkou projevil zájem i pan ***. Jedná
se o pozemek navazující na lesní pozemky. Pozemková komise doporučuje záměr prodeje.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem části pozemku parc. č. 78/2 o výměře cca 1250 m2

v k.ú. Bezděkov nad Třebůvkou, panu ***, za cenu 150,-Kč/m2 .

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6e/7Z/2019 bylo schváleno.

Žádost od pana *** o koupi části pozemku parc.č. 549/1 v k.ú. Bezděkov nad Třebůvkou z důvodu vyřešení
vlastnických vztahů nemovitostí ve vlastniství žadatele. Pozemková komise doporučuje záměr prodeje. Jedná
se o legalizaci stávajícho stavu a dle starosty Ing. Foltýna, by bylo vhodné žadateli vyhovět, když pozemky již
léta využívá s nemovitostí.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje záměr s prodejem části pozemku parc.č. 549/1, dle geometrického
plánu, v k.ú. Bezděkov nad Třebůvkou, panu ***, za cenu 150,-Kč/m2 .

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6f/7Z/2019 bylo schváleno.

Na minulém zasedání ZO byl schválen záměr s prodejem části pozemku parc.č. 549/2 v k.ú. Bezděkov nad
Třebůvkou,  panu ***. Zaměřením vznikl nový pozemek parc. č. 549/8. Pozemková komise doporučuje prodej.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej nově vzniklého pozemku parc.č. 549/8 o výměře 224 m2

v k.ú. Bezděkov nad Třebůvkou, dle geometrického plánu, panu ***, za cenu 100,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6g/7Z/2019 bylo schváleno.
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Žádost o odkoupení pozemku parc.č. 363/4 o výměře 66 m2  v k.ú. Blažov. Žadatel pan ***. Jedná se o pozemek
využívaný žadatelem a navazující na jeho nemovitost. Pozemková komise doporučuje prodej. Jedná se o břeh
kolem cesty, pro obec je to nevyužitelný pozemek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej pozemku parc. č. 363/4 o výměře 66 m2 v k.ú. Blažov, panu
***, za cenu 50,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6h/7Z/2019 bylo schváleno.

Prodej nově vzniklých pozemků parc. č. 445/2 o výměře 35m2  a parc. č. 445/3 o výměře 3m2   a pozemku
parc.č. 417/33 o výměře 45 m2  v k.ú. Kovářov u Bouzova,  žadatelce paní ***. Pozemková komise doporučuje
prodej za původní cenu 20,-Kč/m2.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej nově vzniklých pozemků parc.č. 445/2 o výměře 35 m2 a
parc.č. 445/3 o výměře 3 m2 a prodej pozemku parc. č. 417/33 o výměře 45 m2 , vše v k.ú. Kovářov
u Bouzova, dle geometrického plánu, paní ***, za cenu 20,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6i/7Z/2019 bylo schváleno.

Prodej nově vzniklého pozemku parc.č. 296/26 o výměře 104 m2 v k.ú. Kozov. Jedná se o přiléhající zaplocený
pozemek (předzahrádku). Původními žadateli byli manželé ***, po schválení záměru s prodejem pan *** zemřel,
po ukončení dědictví, podal novou žádost nový dědic. Pozemková komise doporučuje prodej za původně
stanovenou cenu 20,-Kč/m2. Žadatelem je pan ***.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov ruší usnesení č. 2b/20Z/2018 z 20. zasedání zastupitelstva obce ze dne
12.09.2018 o záměru prodeje pozemku.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6j/7Z/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej nově vzniklého pozemku parc. č. 296/26 o výměře 104 m2

v k.ú. Kozov, dle geometrického plánu, panu ***, za cenu 20,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6k/7Z/2019 bylo schváleno.

Prodej nově vzniklé části pozemku parc.č. 2/11 o výměře 59 m2  z původní parc.č. 2/3 v k.ú. Obectov.
Žadatelé manželé ***. Žadatelé chtějí vytvořit vjezd k rodinnému domu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej nově vzniklého pozemku parc. č. 2/11 o výměře 59 m2 v k.ú.
Obectov, dle geometrického plánu, manželům ***, za cenu 50,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 6l/7Z/2019 bylo schváleno.

Odkup toho spoluvlastnického podílu byl již odsouhlasem na zastupitelstvu v roce 2018, kdy již nedošlo
k realizaci z důvodu úmrtí původního majitele spoluvlastnických podílů. Nyní se ozval dědic, který má
zájem nám podíly prodat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov ruší část usnesení č. 5r/19Z/2018 z 19. zasedání zastupitelstva ze dne
27.06.2018 o odkupu spoluvlastnických podílů o velikosti 1/5 na pozemcích parc. č. 42/5 a 40/1 v k.ú.
Kozov od pana ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6m/7Z/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje koupi spoluvlastnického podílu o velikosti 1/5 na pozemku
parc.č. 42/5 v k.ú. Kozov za cenu 100,-Kč/m2 a spoluvlastnického podílu o velikosti 1/5 na pozemku
parc.č. 40/1 v k.ú. Kozov za cenu 20,-Kč/m2 od pana ***.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6n/7Z/2019 bylo schváleno.

Starosta obce Ing. Foltýn sdělil, že původně byl pozemek prodán pouze panu Matějů, který se však oženil a
požádal o prodej pozemku i na manželku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov ruší část usnesení č. 5o/19Z/2018 z 19. zasedání zastupitelstva obce
ze dne 27.06.2018,  bod a) o prodeji části pozemku.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6o/7Z/2019 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej části pozemku parc.č. 293/2 o výměře 310 m2 v k.ú.
Obectov dle geometrického plánu, manželům ***, za cenu 20,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6p/7Z/2019 bylo schváleno.

9. Dotace 2020

Starosta obce Ing. Foltýn informoval, že před cca 2 měsíci byla podána žádost o poskytnutí dotace na opravu
veřejného osvětlení v obcích Bouzov, Doly, Kadeřín, Blažov, Olešnice a Jeřmaň. Tato dotace byla ministerstvem
průmyslu pro rok 2020 schválena.  Pokud jde o žádost na dotaci o opravu kříže Bouzov, této v roce 2019 nebylo
vyhověno, žádost zůstala v tzv. zásobníku projektů. Tento program pro rok 2020 vyhlášen nebyl a budou
se řešit žádosti z roku 2019. Plánovaná je rekonstrukce dětského hřiště u MŠ z dotací od ministerstva
pro místní rozvoj. Co se týká dalších dotačních programů pro příští rok, jde o otevřenou záležitost, tyto budeme
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sledovat a dle akturálního stavu připravovat a žádat. Úprava obecních budov a veřejných prostranství budou
řešeny v rozpočtu roku 2020.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov bere na vědomí zprávu starosty obce o okruhu dotací pro rok 2020.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

10. OZV obce Bouzov č. 1/2019 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru,
přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů

Pan Ing. Chmelina vznesl dotaz, zda by nebylo vhodné mírně navýšit poplatek za odvoz komunálního odpadu,
aby ten nárůst pak nebyl velký. Pan MUDr. Čampiš konstatoval, že by výši poplatku narovnal na skutečné
náklady, proč by měla obec prodělávat a doplácet. Paní Ing. Kolavíková na to, že doplácíme především
na dopravu, kdy naše náklady činí přes 1 mil. Kč, např. v okolní obci v Bílé Lhotě tyto náklady činí polovinu.
K tomuto tématu starosta Ing. Foltýn konstatoval, že by pro příští rok poplatek nechal beze změny a případné
navýšení řešil až  další rok, je pravdou, že nemalou část odpadu nám zde zanechávají i turisté během sezóny,
vše se bude tedy sledovat a uvidí se v příštím období. Paní Ing. Kolavíková dále upozornila, že je třeba
nejpozději do konce ledna příštího roku vyřešit smlouvy na odpady s podnikateli. K tomu místostarosta obce
Mgr. Tejkal sdělil, že smlouvy jsou v revizi, nyní se řešila nejprve úprava smluv pro byty.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Bouzov č.1/2019 o místním
poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování
komunálních odpadů.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/7Z/2019 bylo schváleno.

11. OZV obce Bouzov č. 2/2019 o místním poplatku ze psů

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Bouzov č. 2/2019 o místním
poplatku ze psů.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/7Z/2019 bylo schváleno.

12. OZV obce Bouzov č. 3/2019 o místním poplatku z pobytu

Starosta Ing. Foltýn sdělil, že v zákoně o místních poplatcích byly zrušeny poplatky za lázeňský nebo rekreační
pobyt a poplatek z ubytovací kapacity. Tyto byly nahrazeny poplatkem z pobytu. Podnikatelé provozující
ubytování budou písemně vyrozumění o této vyhlášce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Bouzov č. 3/2019 o místním
poplatku z pobytu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/7Z/2019 bylo schváleno.
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13. OZV obce Bouzov č. 4/2019 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Bouzov č. 4/2019 o místním
poplatku za užívání veřejného prostranství.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/7Z/2019 bylo schváleno.

14. Různé

Starosta obce se obrátil na přítomné občany, zda je z jejich strany nějaký dotaz na zastupitelstvo.

O slovo se přihlásil pan Leibner, který se dotázal na kácení dřevin Povodím Moravy kolem Javoříčky na Dolech,
káceny jsou pouze dřeviny, které nejsou na el. vedení. Starosta obce sdělil, že o tomto mu není nic známo, ale
prověří to. Dále jeho dotaz směřoval na vybudování ČOV, při deštích se mu vše dostává do studny, při
posledním rozboru vody ze studny, bylo zjištěna přítomnost 80 mg dusičňanů, vodu nemůže užívat. A dále
se dotázal na radu ohledně vývozu septiku, kdy již dvě firmy mu odmítly vývoz provést, jelikož se bojí
přejet most přes brod, jak má tedy zajistit a doložit do budoucna vývoz septiku? K tomu starosta uvedel, že
ČOV je nejistá, brod se musí vyřešit.

Pan Leibner se rovněž dotázal na možnost vybudování cyklostezky na zkratce na Doly. Asfaltová cesta je pouze
od domu pan doktora až po nemovitost pana Morávka, dále je cesta v hrozném stavu,  vymletá, nesvítí tam teď
ani světlo, špatně se tam za tmy chodí a zkratku občané z Dolů hojně využívájí, není možné tam projet ani
s kočárkem či na kole. Bylo by tedy možné cestu opravit, samozřejmě zamezit vjezdu aut. Starosta Ing. Foltýn
konstatoval, že opravu zkratky bude konzultovat na jaře s firmou, která má v obci asfaltovat, problém je
s přístupem, je to úzký prostor, ale formou cyklostezky není možné problém řešit.

Dotaz vznesl i  pan Ing. Chmelina, proč se neupoužívá program uzob pro radu, když tento stojí obec peníze a
není patřičně využit. Místostarosta Mgr. Tejkal sdělil, že zápisy z rady do systému dává, jak mu to umožní čas,
zápisy tvoří ve wordu pro potřeby úřadu a pak postupně je dává do programu.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

15. Závěr

Starosta obce Ing. Foltýn ukončil 7. zasedání zastupitelstva obce,  poděkoval všem za účast, popřál spoustu sil,
zdraví do dalšího roku a krásné, klidné vánoční svátky.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Vít Foltas   ............................................................
 

Ing. Hana Kolavíková   ............................................................
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Starosta Ing. Zdeněk Foltýn   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


